
Pels productors catalans la nova Llei del cinema 

El president de l'Associació de Productors Audiovisuals de Catalunya ( PAC ), Xavier
Atance, ha afirmat que la Llei del cinema 
aprovada aquest dimarts
'no és una mala llei'. 
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http://www.pac.cat/pac.html
http://www.directe.cat/article/tresserras-la-llei-del-cinema-modifica-un-sector-que-no-compleix-els-requisits-democratics-18634
http://www.directe.cat/article/pels-productors-catalans-la-nova-llei-del-cinema-es-positiva-i-necessaria-18639

